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Z Á P I S N I C A 

z 11. plánovaného verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Úľanoch, 

konaného dňa 21. februára 2024 

 

Prítomní členovia OZ: Mgr. Rita Bicsan Sztraka, Zoltán Borovský, Mgr. Ildikó Danišová, Mgr. 

Katalin Lancz Bózsing, Zoltán Lencsés, Kristián Lipták, Bc. Sandra Machová, Zoltán Máriš, 

Ing. Ján Rudolf PhD. a Ing. Pavol Száraz.  

 

Neprítomný poslanec:  Kristián Sercel - ospravedlnený 

Starosta obce:   Ing. František Gőgh, DBA  

Prednostka OcÚ:    Mgr. Zuzana Metzner, MBA 

Hlavná kontrolórka obce:  Mgr. Mária Tomovičová 

Zapisovateľka:   Alžbeta Szárazová 

Hostia:    Viď prezenčnú listinu 

 

K bodu 1)  programu - Otvorenie zasadnutia  

  

 11. plánované  verejné  zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. 

František Gőgh, DBA, privítal poslancov OZ, ako aj ostatných prítomných. Konštatoval, že OZ 

je uznášania schopné, nakoľko je prítomných  10 poslancov.  

 Ďalej konštatoval, že poslanci boli písomne pozvaní a dostali aj program rokovania 

v dostatočnom časovom predstihu. Predložil návrh programu rokovania, ktorý bol uvedený 

v pozvánke. 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Kontrola plnenia uznesení 

Informácia o dodržiavaní VZN č.3/2020 o parkovaní na verejných priestranstvách obce 

Veľké Úľany    

5. Návrhy a pripomienky občanov 

6. Interpelácia poslancov 

7. Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany za rok 2023 

8. Čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových a príspevkových organizácii Obce Veľké 

Úľany za rok 2023 

9.  Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2024, ktorým sa zrušuje VZN č. 7/2019 o poplatkoch 

za znečistenie ovzdušia prevádzkovateľmi malých zdrojov znečistenia na území obce 

Veľké Úľany  

10. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce  za rok 2023 

Správa o vykonanej kontrole v zmysle §18f ods. i) zákona o obecnom zriadení 

11. Žiadosť o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecných bremien pre ZSDIS na časti parcely č. 

KN-E 602/2 za účelom realizácie elektroenergetickej stavby na rohu ulíc Hlavnej 

a Štefana Majora 
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12. Správa o plnení úloh KPSS obce Veľké Úľany za rok 2023 

13. Opätovné prerokovanie odkúpenia pozemkov od spoluvlastníkov v areáli VPS a bývalej 

materskej školy 

14. Opätovné prerokovanie zaradenia Súkromnej materskej školy Alfa Veľké Úľany 

a Školskej jedálne do siete škôl a školských zariadení SR 

15. Návrh na zverejnenie ponuky na prenájom nebytových priestorov 

16. Diskusia  

17. Záver  

 
Pán starosta požiadal poslancov o pripomienky k programu rokovania. Nakoľko neboli žiadne 

pripomienky, dal hlasovať o prijatí programu.  

 

Za hlasovalo 10 poslancov. Pán starosta konštatoval, že program rokovania bol 

jednohlasne schválený. 

 

Po schválení programu pán starosta dal návrh, aby navrhovaný bod rokovania č. 14) - Opätovné 

prerokovanie zaradenia Súkromnej materskej školy Alfa Veľké Úľany a Školskej jedálne do 

siete škôl a školských zariadení SR bol prerokovaný za bodom 4), nakoľko na zasadnutí bol 

prítomný zástupca  spoločnosti Alfa Help o. z. pán Kaiser.  

Poslanci nemali k tomuto návrhu pripomienky, preto pán starosta dal hlasovať o pozmeňujúcom 

návrhu.  

 

Za hlasovalo 10 poslancov. Pán starosta konštatoval, že zmena programu rokovania bola 

jednohlasne schválená. 

  

 K bodu 2) programu - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce, Ing. František Gőgh, DBA určil za zapisovateľku Alžbetu Szárazovú a za 

overovateľov zápisnice poslancov Mgr. Ildikó Danišovú a Zoltána Máriša.  

 

K bod 3) programu – Voľba návrhovej komisie  

 

Starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslancov: Mgr. Ritu Bicsan Sztraku, Ing. Jána 

Rudolfa PhD. a Zoltána Borovského.  

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 
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K bodu 4 ) programu – Kontrola uznesenia 

 

 Pri kontrole uznesení pán starosta konštatoval, že na predošlom zasadnutí neboli 

v uznesení uložené konkrétne úlohy. Ďalej konštatoval, že úloha, ktorá bola daná Poriadkovej 

službe obce uznesením č. 160-OZ/2022, bod. č. 13) písmeno i) zo dňa 29.12.2022 podávať 

každé dva mesiace  „Informáciu pre OZ Obce Veľké Úľany o dodržiavaní VZN č.3/2020 

o parkovaní na verejných priestranstvách obce Veľké Úľany“ je stále platná a poriadková služba 

vypracovala na toto zasadnutie správu za obdobie január - február 2024.   

Túto správu  dostali poslanci písomne, zároveň pre informovanosť občanov prečítal celú správu 

do kamery. 

 Následne otvoril k tomuto bodu diskusiu. Z poslancov sa nikto neprihlásil. 

 Pán starosta ešte uviedol, že so sankciami bude obec vedieť zlepšiť situáciu, nakoľko 

občania budú dôslednejšie dodržiavať VZN o parkovaní, lebo aj novelizácia zákona o cestnej 

premávke rieši práve túto problematiku. 

 Určite sa nastane zlepšenie parkovania aj pri materských školách, kde vedľa novej 

polyfunkčnej budovy bude onedlho skolaudované parkovisko, z ktorých 12 bude slúžiť priamo 

obci.   

 Zároveň otvoril k tomuto bodu diskusiu. Z poslancov sa nikto neprihlásil. Preto pán 

starosta požiadal členku návrhovej komisie Ritu Bicsan Sztraku, aby prečítala návrh na 

uznesenie k tomuto bodu. 

 

Uznesenie č. 100 - OZ/2024 bod č. 4 

 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

     informáciu poriadkovej služby pre OZ Obce   

     Veľké Úľany o dodržiavaní VZN č. 3/2020    

     o parkovaní na verejných priestranstvách za   

     obdobie január – február 2024 

 

Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. Pán starosta konštatoval, že uznesenie bolo 

jednohlasne schválené. 

 

K bodu 14) programu – Opätovné prerokovanie zaradenia Súkromnej materskej 

školy Alfa Veľké Úľany a Školskej jedálne do siete škôl a školských zariadení 

SR 

 

 Na základe návrhu pána starostu ku zmene programu OZ bol tento bod prerokovaný za 

bodom 4), nakoľko na zasadnutí bol prítomný zástupca spoločnosti ALFA HELP o. z.  

 Pán starosta informoval poslancov, že on mal dvakrát rokovanie s pánom Kaiserom, 

zástupcom spoločnosti ALFA HELP o. z., ktorý mu vysvetlil všetky nejasnosti ohľadne 

prevádzky a financovania Súkromnej materskej školy. Keby obec zaradila súkromnú materskú 

školu do siete škôl a školských zaradení SR, tak z podielových daní, ktoré dostáva od štátu by 

musela obec zaslať Alfa škôlke 100 % podielu, ktorá by im patrila. S pánom Kaiserom mali takú 
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ústnu dohodu, že po zaslaní 100 %-ho podielu OZ Alfa HELP zašle naspäť 10 % tejto sumy na 

podporu školstva v obci. Na túto dohodu právnik obce by vypracoval zmluvu. Zároveň 

pripomenul, že terajšia vláda plánuje financovať materské školy ako prenesený výkon štátnej 

správy tak, ako teraz financuje základné školy, teda potrebné financie by zaslal štát 

zriaďovateľovi materských škôl, ako normatívne financovanie. 

 Následne udelil slovo pánovi Kaiserovi, ktorý sa poďakoval, že OZ 

zaradilo prerokovanie tohto materiálu na začiatok schôdze. Povedal, že ich spoločnosť funguje 

už 2 roky a majú takú predstavu, že na celom území Slovenska plánujú vybudovať 

a prevádzkovať nadštandardné materské školy. Chcú poskytovať najlepšie služby. Alfa Škôlka 

sľubuje rodinnú atmosféru, individuálny prístup a podporu jedinečnosti dieťaťa. Výchova bude 

zameraná na rozvíjanie zdatností a záujmov detí. Čo sa týka naplánovaných budov MŠ, tak sú 

veľmi moderné, prispôsobené podmienkam a požiadavkám dnešnej doby. Všade by mali byť 

umiestnené fotovoltaické panely, budovy budú zateplené. Aj okolie a dvor prispôsobené. 

Zároveň mimo výchovnej a vyučovacej služby plánujú zabezpečiť aj zdravotnú starostlivosť, 

vytvoriť záujmové triedy, kde by sa prebiehali rôzne kultúrne aktivity, napríklad kurz tanca, 

kurz hudobnej výchovy a podobne. Spoločnosť by zabezpečila aj zvoz detí od domu do škôlky 

a späť a to nie len z Veľkých Úľan, ale aj z okolitých obcí. 

 Pán starosta sa poďakoval za výklad a povedal svoje dojmy. Uviedol, že na začiatku aj 

on bol skeptický a bál sa, že sa môže nastať taká situácia, že odlákajú  učiteľky z terajších našich 

MŠ, okrem toho on skúmal počet narodených detí za posledné roky a prognóza vykazuje 

klesajúcu tendenciu. 

 Pri rokovaniach však došiel k názoru, že zdravá konkurencia medzi materskými školami 

by nebola na škodu veci a keby sme mali v obci novú, aj keď súkromnú materskú školu, by sa 

vyriešil aj ten problém, na čo pred časom narážal aj pán poslanec Lipták, že keď budú v obci  

nové sídliská, kde sa určite narodí viac detí, tak nebudeme mať pre nich zabezpečené škôlky. Aj 

toto by bolo riešenie na naše preplnené materské školy. 

Zároveň požiadal poslancov, aby sa prihlásili do diskusie a upozornil ich na dodržanie časového 

limitu diskusného príspevku podľa rokovacieho poriadku. 

V poradí sa prihlásili poslanci: Danišová, Lipták, Lencsés, Lancz Bózsing. 

 Poslankyňa Ildikó Danišová mala dotaz, či spoločnosť už má aj fungujúce materské 

školy, a či sú zaradené do školského systému SR. 

 Pán Kaiser odpovedal, že škôlky majú zatiaľ len vo výstavbe a všade sú zaradené do 

školského systému SR. Inak sa to ani nedá, lebo výstavba materských škôl je financované 

z prostriedkov plánu obnovy.   

 Poslanec Kristián Lipták uviedol, že on víta každý takýto nový projekt, ale mal dotaz 

ohľadne financovania a pripomienku, že v materiáloch nebolo stanovisko advokátky. 

 Ohľadne financovania súkromných materských škôl odpovedala hlavná kontrolórka 

Mária Tomovičová, ktorá problematiku vysvetlila zo skúseností z obce Reca, kde súkromná 

materská škola zaradená do školského systému SR už existuje.  Náklady na jedno dieťa 

vychádza na 2923 €/rok. 

 Ohľadne stanoviska advokátky sa vyjadrila prednostka Ocú, Zuzana Metzner, ktorá 

uviedla, že toto stanovisko obdržali poslanci, keď sa prvýkrát prejednávala táto problematika.   

 Na finančné záležitosti odpovedal aj pán starosta, a vysvetlil ako to prebieha 

v skutočnosti. Obec v januári dostane od MF SR 1/12 z podielových daní, z ktorých ide na 
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originálne kompetencie obce – teda na materské školy a školské jedálne im prislúchajúca časť 

v prvom rade na mzdy a prevádzku inštitúcií. 

 Faktickou pripomienkou sa prihlásil Kristián Litpák  - jedná sa súkromnú materskú 

školu, kde je výber financií aj od rodičov. Mal dotaz, že kedy budú vedieť, koľko budú mať detí 

a kedy je zápis do materských škôl? 

 Pán starosta odpovedal, že zápis do materských škôl je v mesiaci máj. 

 Faktickou poznámkou sa prihlásil zástupca starostu Pavol Száraz, ktorý dodal, že 

každé školské zariadenie musí do 15. septembra bežného školského roka nahlásiť reálny počet 

detí, ktoré nastúpili do MŠ, respektíve ZŠ. Na základe toho na ďalší kalendárny rok sú pridelené 

podielové dane. Keby škôlku Alfa otvorili v septembri, tak 4 mesiace by musela obec dotovať 

z vlastných prostriedkov.  

 Pán Kaiser reagoval, že je to tak, ale v takom prípade by spoločnosť prvé 4 mesiace 

financovala prevádzku súkromnej materskej školy z vlastných zdrojov. 

 Poslanec Zoltán Lencsés uviedol, že jeho otázky už boli zodpovedané. 

 Faktickou poznámkou sa opäť prihlásil poslanec Pavol Száraz, uviedol, že 

v materiáloch je termín otvorenia súkromnej materskej školy na školský rok 2024/2025, 

predpokladal, že to bude až v roku 2025. Ministerstvo školstva plánuje nový zákon, keď už sa 

nebude jednať o dotáciu pre MŠ z podielových daní, ale  priamo od štátu. Keď ten zákon prejde, 

OZ nebude musieť sa zaoberať so zmenou rozpočtu. 

 Poslankyňa Katalin Lancz Bózsing mala otázku na výchovný, respektíve vyučovací 

jazyk v tejto súkromnej materskej škole, či sa plánuje aj maďarský jazyk.  

 Pán Kaiser odpovedal, že vyučovacím jazykom bude slovenčina, respektíve angličtina. 

S maďarčinou sa zatiaľ nepočíta. 

 Faktickou poznámkou sa prihlásila poslankyňa Rita Bicsan Sztraka, ktorá na základe 

vysvetlenia pani kontrolórky sa opýtala, či 10 % pre obec na základe budúcej zmluvy by bola 

cca 30.000 €. Či je to reálne, alebo je to len plán? 

 Ďalším diskutujúcim bol poslanec Ján Rudolf, ktorý mal 3 otázky, respektíve poznámky 

1) Či spoločnosť urobila nejakú analýzu, či je záujem o túto materskú školu, či budú vedieť 

naplniť kapacitu 120 detí. Či vedia, aký je predpoklad na ďalšie roky na počet malých 

detí? 

2) Vytýkal, že žiadosť je veľmi skromná a plná chýb. Privítal by lepšie vypracovaný 

komplexný materiál. 

3) V návrhu na uznesenie nie je uvedená budúca zmluva ohľadne tých 10 %, financií, ktoré 

by spoločnosť vrátila obci.  

Navrhol, aby OZ odročilo prerokovanie tohto materiálu na ďalšie zasadnutie. 

 Odpovedal pán starosta, ktorý uviedol, že on zatiaľ nepodpíše návrh na uznesenie, 

pokiaľ právnik obce nevypracuje predmetnú zmluvu a spoločnosť ju podpíše. Určite bude treba 

aj vykonať zmenu rozpočtu. Nakoľko čas súri aj pre spoločnosť ALFA HELP o. z., bolo by 

zbytočné naťahovať čas. Vyjadril svoj názor a odporučil obecnému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie odsúhlasiť. 

 Faktickou poznámkou sa prihlásil poslanec Pavol Száraz, ktorý povedal, že zmenu 

rozpočtu bude treba vykonať až po otvorení súkromnej materskej školy, za predpokladu, že obec 

ju zaradí do siete škôl SR. 
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 Ďalšiu faktickú poznámku mal poslanec Kristián Lipták, opýtal sa, že keď bude ALFA 

MŠ zaradená do siete škôl SR, aké záväzky bude mať voči nim obec. 

 Pán starosta odpovedal, že žiadne, nakoľko sa jedná o súkromnú materskú školu. 

 Faktickou poznámkou sa prihlásila poslankyňa Sandra Machová, ktorá sa opýtala, že 

čo sa stane, keď MŠ nebude zaradená do siete školských zariadení v SR.  

 Pán starosta odpovedal, že potom nebude táto materská škola v obci. 

Nakoľko už ďalšie pripomienky neboli pán starosta požiadal členku návrhovej komisie 

o prečítanie návrhu na uznesenie 

 

Uznesenie č. 108 - OZ/2024 bod č. 14 

 

      Obecné zastupiteľstvo súhlasí    

      so zaradením Súkromnej materskej školy   

      Alfa Veľké Úľany a Školskej jedálne do   

      siete škôl a školských zariadení SR  

 

Za hlasovalo 5 poslancov: Pavol Száraz, Zoltán Máriš, Ildikó Danišová, Zoltán Lencsés 

a Zoltán Borovský 

Proti hlasovali 4 poslanci: Sandra Machová, Kristián Lipták, Katalin Lancz Bózsing a Rita 

Bicsan Sztraka 

Zdržal sa hlasovania 1 poslanec – Ján Rudolf. 

Pán starosta konštatoval, že návrh neprešiel, teda OZ toto uznesenie n e s ch v á l i l o. 

Zároveň sa poďakoval zástupcovi spoločnosti ALFA HELP o.z., vyjadril svoje poľutovanie, 

že návrh neprešiel, ale konštatoval, že OZ takto rozhodlo a on toto rozhodnutie rešpektuje.  

 

K bodu 5)  programu – Návrhy a pripomienky občanov 

 

 Pán starosta pokračoval v programe už podľa plánu. Nakoľko na zasadnutí neboli 

prítomní obyvatelia obce, pán starosta tento bod rokovania ani neotvoril.  

 

K bodu 6)  programu – Interpelácia poslancov 

 

 Pán starosta otvoril ďalší bod rokovania – Interpeláciu poslancov a požiadal ich, aby sa 

do rozpravy prihlásili. Poslanci sa prihlásili v poradí: Kristián Lipták, Rita Bicsan Sztraka. 

 Pán starosta najprv udelil slovo Kristiánovi Liptákovi, ktorý uviedol, že on sa pýta stále 

na tie otázky – opravy jednotlivých cyklotrás. Povedal, že ráno požiadal zástupcu starostu, aby 

vyhľadal termíny, kedy sa končia záručné  doby na jednotlivých úsekoch. Ďalej sa opýtal, že ako 

stoja opravy.  

 Odpovedal Pavol Száraz, ktorý uviedol, že záručná doba na I. etape cyklotrasy sa končí 

28.10.2024. Ohľadne opráv stále prebieha komunikácia s dodávateľom. Tam ešte je stále otázne, 
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či na hrádzi, kde vedie cyklotrasa sú nedostatky zavinené dodávateľom, alebo je to dôsledok 

technických  problémov hrádze. 

 Cyklotrasa, respektíve cyklochodník na ulici Dlhej – záručná doba je do 21.5.2026. Tam 

dodávateľ sľúbil previesť opravy počas výstavby II. etapy. Pre nepriaznivé počasie sa však práce 

neuskutočnili. V priebehu krátkej doby, na budúci týždeň budú opravy prevedené. 

 Cyklochodník na ulici Štefana Majora – záručná doba končí 14.6.2026. Ďalej uviedol, že 

osobne hovoril dodávateľom, ktorý prisľúbil, že opravy budú prevedené po veľkonočných 

sviatkoch. 

 Zároveň uviedol, že keď už má slovo chcel by niečo vysvetliť cez kameru  obyvateľom 

obce. Je to veľmi dobré, že sa stále zaoberáme so stavom cyklotrás, ale obec má na starosti 

denno-denne aj iné veľmi dôležité záležitosti, ktoré musí riešiť. Dodal, že nie je poslancom 

jedného obyvateľa, ale všetkých obyvateľov, ktorí sa na neho môžu obrátiť hocikedy cez deň aj 

počas víkendov.  

 Ďalšiu interpeláciu naniesla poslankyňa Rita Bicsan Sztraka, ktorá upozornila na 

havarijný stav Základnej školy Mihálya Borsosa. Uviedla, že na prízemí praskajú steny a podľa 

nej je to už nebezpečné. 

 Pán starosta odpovedal, že žiadosť ohľadne tejto záležitosti evidujú a bola postúpená 

ďalej na krajský úrad. Inak v budove školy  boli prevedené opravy ohľadne praskania stien asi 

pred 20 rokmi, lebo sa celá budova hýbe. Žiaľ nie je to jediná budova v obci, ale praskajú steny 

aj na rodinných domoch. Obec sa bude s touto záležitosťou zaoberať. 

 Nakoľko ďalšie pripomienky už neboli pán starosta ukončil tento bod rokovania. 

 

K bodu 7)  programu – Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany za rok 2023 

 

 Pán starosta konštatoval, že materiál s dôvodovou správou, ako aj zápisnicu zo 

zasadnutia Komisie finančnej a  správy obecného majetku dostali poslanci v dostatočnom 

časovom predstihu. Zároveň požiadal predsedu komisie, Pavla Száraza,  aby oboznámil 

poslancov so stanoviskom finančnej komisie.  

 Poslanec Pavol Száraz uviedol, že finančná komisia na svojom zasadnutí dňa 7.2.2024 

podrobne prerokovala rozbor hospodárenia obce, ako aj jej príspevkových a rozpočtových 

organizácií. 

 Finančná komisia konštatovala, že všetky rozbory hospodárenia, ako aj zmeny boli 

vypracované na základe podkladov z účtovníctva obce ako aj jej rozpočtových a príspevkových 

organizácií.  

 Väčšie zmeny oproti rozpočtu na rok 2023 boli len na niektorých položkách a to 

v bežných príjmoch, kde oproti rozpočtu bolo skutočné čerpanie vyššie o 540 802,81 € - z čoho 

významné zmeny boli na položkách: daň z príjmov samosprávy, transfer zo ŠR (stravné – 

hmotné dávky), transfer zo ŠR na prenesený výkon  (školy, opatrovateľská služba) 

 V bežných výdavkoch bolo navýšenie skutočného čerpania k schválenému rozpočtu 

o 196 539,40 €, kde zvýšené výdavky predstavovali hlavne náklady na energie ako aj výdavky 

na projekty, ktoré bolo nutné uhradiť, tieto náklady však by v roku 2024  mali byť refundované.

 Podrobnejšie informácie k rozboru hospodárenia sú obsiahnuté v Dôvodovej správe 

k rozboru hospodárenia za rok 2023, ktorú poslanci tiež dostali. 
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 Nakoľko komisia finančná a správy obecného majetku pri Obecnom zastupiteľstve Obce 

Veľké Úľany nemala žiadne výhrady ani pripomienky k Rozboru hospodárenia navrhuje 

Obecnému zastupiteľstvu schváliť Rozbor hospodárenia Obce ako aj príspevkových 

a rozpočtových organizácií obce ako aj zmeny rozpočtu k 31.12.2023. 

 Pán starosta sa poďakoval za informácie a otvoril diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie sa 

nikto neprihlásil, preto členka návrhovej komisie prečítala návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 101 - OZ/2024 bod č. 7 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany    

     k 31.12.2023 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo 10 poslancov. 

 

Rozbor hospodárenia obce za rok 2023, dôvodová správa a zápisnica zo zasadnutia finančnej 

komisie tvoria prílohu zápisnice.  

 

K bodu 8)  programu – Čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových 

a príspevkových organizácií Obce Veľké Úľany za rok 2023 

 

 Pán starosta konštatoval, že materiál aj k tomuto bodu dostali poslanci písomne 

a predseda finančnej komisie sa vyjadril aj k tomuto materiálu v predošlom bode. Otvoril 

diskusiu, do ktorej sa nikto neprihlásil preto členka návrhovej komisie prečítala návrh na 

uznesenie. 

 

Uznesenie č. 102 - OZ/2024 bod č. 8 

 
     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     čerpanie finančného rozpočtu  rozpočtových   

     a príspevkových organizácií v zriaďovateľskej    

     pôsobnosti Obce veľké Úľany k 31.12.2023 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo 10 poslancov. 

 

Rozbory hospodárenia PO a RO obce za rok 2023 tvoria prílohu zápisnice. 

 

K bodu 9)  programu – Všeobecné záväzné nariadenie č. 1/2024, ktorým sa 

zrušuje VZN č. 7/2019 i poplatkoch za znečistenie ovzdušia prevádzkovateľom 

malých zdrojov znečistenia na území obce Veľké Úľany 
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Pán starosta konštatoval, že aj tento materiál dostali poslanci písomne aj s dôvodovou správou, 

v ktorej je uvedené, že:  

„V roku 2023 bol prijatý  nový zákon o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia pod číslom 

190/2023 Z .z., ktorý nadobudol účinnosť dňa 1.1.2024.  V zmysle § 10 zákona  sa zrušuje zákon 

č. 401/1998 Z. z. o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia v znení neskorších predpisov a z toho 

dôvodu je potrebné zrušenie VZN č. 7/2019. Nový zákon č. 190/2023 Z. z. o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia predstavuje principiálne zmeny v poplatkovej povinnosti 

prevádzkovateľov malých zdrojov znečisťovania ovzdušia. 

Zákon o poplatkoch taxatívne vymenováva malé zdroje v prílohe č. 3 k zákonu, ktoré obec môže 

spoplatniť.“ 

 

Zároveň pán starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu, do ktorej sa nikto neprihlásil. Členka 

návrhovej komisie prečítala návrh na uznesenie: 

 

Uznesenie č. 103 - OZ/2024 bod č. 9 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje   

     VZN č. 1/2024, ktorým sa zrušuje VZN č.7/2019   

     o poplatkoch za znečistenie ovzdušia prevádzkovateľmi  

     malých zdrojov znečistenia na území obce Veľké Úľany  

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo 10 poslancov. 

 

VZN č. 1/2024 a dôvodová správa tvoria prílohu zápisnice. 

 

K bodu 10)  programu – Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 

rok 2023 a Správa o vykonanej kontrole v zmysle § 18 ods. i) zákona o obecnom 

zriadení 

 

 Pán starosta konštatoval, že poslanci dostali obidva materiály písomne. Zároveň požiadal 

hlavnú kontrolórku, aby k jednotlivým bodom podala krátku správu. 

Mária Tomovičová oboznámila poslancov s jednotlivými bodmi kontroly, a zamerala sa hlavne 

na najdôležitejšie skutočnosti: 

 

1. Kontrola stavu a vývoja dlhu obce a kontrola dodržiavania podmienok na prijatie    

    návratných zdrojov financovania. 

Obec môže na plnenie svojich úloh prijať návratné zdroje financovania, len ak: 

a) celková suma dlhu obce neprekročí 60 % skutočných bežných príjmov    

predchádzajúceho rozpočtového roka 

Celková suma dlhu k 31.12.2022 predstavuje  12,78 % z celkových bežných príjmov obce za 

predchádzajúci rok k 31.12.2022. 

a) suma splátok návratných zdrojov financovania vrátane úhrady výnosov a suma splátok 

záväzkov z investičných dodávateľských úverov neprekročí v príslušnom rozpočtovom 
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roku  25 % skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka 

znížených o prostriedky poskytnuté v príslušnom rozpočtovom roku obci alebo vyššiemu 

územnému celku z rozpočtu iného subjektu verejnej správy, prostriedky poskytnuté z 

Európskej únie a iné prostriedky zo zahraničia alebo prostriedky získané na základe 

osobitného predpisu. 

Ročné splátky návratných zdrojov financovania k 31.12.2022 predstavujú 2,54 % z bežných 

príjmov po vylúčení transferov k 31.12.2022. 

2. Kontrola vykonávania základnej finančnej kontroly v rozpočtovej organizácií – 

Základná škola Mikuláša Lieskovského, Štefana Majora 560, 925 22 Veľké Úľany.   

-   Správnosť vykonávania  základnej finančnej kontroly na prijatých faktúrach 

- Správnosť vedenia pokladničného denníka, - Kontrola príjmových a výdavkových 

pokladničných dokladov, 

Nakoľko boli zistené nedostatky, bol vypracovaný návrh správy a následne správa.  

Zistené nedostatky je potrebné v čo najkratšej dobe odstrániť. Odporúčam vypracovať smernicu 

o postupe vykonávania finančnej kontroly. 

3. Kontrola spôsobu výberu a použitia výnosu z miestneho poplatku za rozvoj -   

preverenie správnosti a úplnosti výberu miestneho poplatku a použitia výnosu z miestneho 

poplatku za rozvoj v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 6/2020 o miestnom 

poplatku za rozvoj.  

Z celkového počtu 45 stavebných povolení bolo 19 takých, na ktoré sa poplatok nevyruboval, 

pretože ich plocha bola menšia ako tzv. odpočítateľná výmera ktorú zákon v paragrafe 8 určil na 

60 metrov štvorcových.  Išlo o stavebné povolenie na prístrešky, prestavbu , prístavbu, 

nadstavbu, inžinierske siete, skladový priestor. 

Obec Veľké Úľany vydala v roku 2022,  26 rozhodnutí o vyrubení poplatku za rozvoj.  

Príjem poplatku za rozvoj v roku 2022 bol vo výške 40 419,05 EUR, tak ako je zverejnené na 

webovom sídle obce. 

Záver :  Kontrolou neboli zistené nedostatky. 

4. Vypracovanie stanoviska k záverečnému účtu obce za rok 2022  

5.Kontrola rozpočtového hospodárenia obce pri čerpaní finančných prostriedkov v 

hotovosti so zameraním na dodržiavanie Zásad rozpočtového hospodárenia obce.  

Inventarizácia pokladne podľa zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. 

6. Kontrola vykonávania základnej finančnej kontroly v rozpočtovej organizácií – 

ZŠ Mihálya Borsosa s VJM Veľké Úľany – Borsos Mihály Alapiskola Nagyfödémes 

-    Správnosť vykonávania  základnej finančnej kontroly na prijatých faktúrach 

- Správnosť vedenia pokladničného denníka, - Kontrola príjmových a výdavkových    

pokladničných dokladov, 

Záver:  Nakoľko boli zistené nedostatky, bol vypracovaný návrh správy a následne správa .  

Zistené nedostatky je potrebné v čo najkratšej dobe odstrániť. Odporúčam vypracovať smernicu 

o postupe vykonávania finančnej kontroly.  

7. Kontrola úhrad za poskytovanie opatrovateľskej služby v zmysle VZN č.4/2020 

o poskytovaní sociálnych služieb, o výške úhrad za sociálne služby v obci Veľké Úľany. 

8. Vypracovanie stanoviska k programovému rozpočtu obce na roky 2024 – 2026 

9. Iné činnosti vyplývajúce z výkonu funkcie hlavnej kontrolórky obce 
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Ďalej pán starosta požiadal kontrolórku aj o podanie správy o prevodoch nehnuteľného majetku 

obce Veľké Úľany. 

Hlavná kontrolórka Mária Tomovičová uviedla nasledovné: 

 

„Kontrola bola vykonaná v súlade s ust. § 18f  ods. 1 písm. i., zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Predmet kontroly: 

V zmysle § 18f písm. i., zákona č.369/1990 o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov,  je 

hlavný kontrolór„ povinný vykonať za predchádzajúci kalendárny rok kontrolu prevodov 

nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 eur, a to do 

60 dní od uplynutia kalendárneho roka, obec zverejní výsledky tejto kontroly  do 30 dní  po 

predložení správy o výsledkoch kontroly obecnému zastupiteľstvu na  svojej úradnej tabuli a na 

webovom sídle obce, ak ho má zriadené“  

Cieľ kontroly:  

Cieľom kontroly bolo zistiť, či došlo k prevodu nehnuteľného majetku obce Veľké Úľany za rok 

2023, ktorého všeobecná hodnota prevýšila 20 000 eur. 

Nedostatky:   neboli zistené  

Záver: 

Z predložených dokladov, zverejnených informácií a z verejne dostupných zdrojov(www.ulany.sk, 

www.mapka.gku.sk,www.crz.gv.sk) vyplynulo, že Obec Veľké Úľany  v roku 2023 nevykonala 

prevod nehnuteľného majetku, ktorého všeobecná hodnota prevýšila 20 000 eur.“ 

 

Po podaní správy pán starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. Z poslancov nikto nemal 

pripomienky. Preto člen návrhovej komisie Ján Rudolf prečítal návrh na uznesenie 

 

Uznesenie č. 104 - OZ/2024 bod č. 10 

 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  

     - správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti   

     v zmysle  §18f, písm. e)zákona č. 369/1990 Zb.   

     o obecnom zriadení  v znení neskorších zmien   

     a doplnkov za rok 2023 

     - správu o kontrolnej činnosti v zmysle §18 f)  

     písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom    

     zriadení  v znení neskorších zmien a doplnkov za   

     rok 2023 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov     

 

Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2023 a  Správa o prevodoch 

nehnuteľného majetku obce Veľké Úľany tvoria prílohu zápisnice. 

 

http://www.ulany.sk/
http://www.mapka.gku.sk,www.crz.gv.sk/
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K bodu 11)  programu  - Žiadosť o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecných 

bremien pre ZSDIS na časti parcely č. KN-E 602/2 za účelom realizácie 

elektroenergetickej stavby na roju ulíc Hlavnej a Štefana Majora  

 

 Pán starosta prečítal žiadosť, v ktorej Monika Alii bytom Jánovce požiadala o zriadenie 

vecných bremien v prospech Západoslovenská distribučná, a. s. Čulenova 6, 816 47 Bratislava, 

IČO: 36361518,  na časti KN-C parcely č. 602/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 

v rámci stavby „Veľké Úľany Monika Alii NN rozvody“. 

 Pán starosta dodal, že v takýchto prípadoch sa jedná o bezplatné zriadenie vecných 

bremien. Ďalej uviedol, že investor na tomto pozemku pri polyfunkčnom objekte práve 

dokončuje výstavbu parkovísk, kde bude 12-13 parkovacích miest aj pre obec. Zároveň otvoril 

diskusiu k tomuto bodu, do ktorej sa nikto neprihlásil, preto člen návrhovej komisie prečítal 

návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 105 - OZ/2024 bod č. 11 

 
      Obecné zastupiteľstvo schvaľuje   

      - uzatvorenie Zmluvy o zriadení vecných   

      bremien v prospech Západoslovenská   

      distribučná, a. s. Čulenova 6, 816 47   

      Bratislava, IČO: 36361518  na základe   

      žiadosti:  Moniky Alii, bytom Jánovce č.   

      207,  časti parcely   KN-C parcela č.   

      602/2. druh pozemku zastavaná plocha   

      a nádvorie v rámci stavby „Veľké Úľany   

      Monika Alii NN rozvody“.  

      -  zriadenie vecných bremien bezodplatne 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

     

K bodu 12)  programu  - Správa o plnení  úloh Kumunitného plánu sociálnej 

starostlivosti za rok 2023 

 

 Pán starosta konštatoval, že poslanci dostali písomnú správu, preto zo správy vybral len 

niektoré hlavné body: 

 Obec Veľké Úľany v roku 2023 na základe Priorít z KPSS obce poskytovala alebo 

zabezpečovala sociálne služby  pre obyvateľov obce: 

Terénna opatrovateľská služba – v rámci tejto priority sa obec zapojila do dvoch projektov a to 

Podpora opatrovateľskej služby II. , ktorého hlavným cieľom je poskytovanie terénnej 

opatrovateľskej služby v domácom prostredí, za účelom zlepšenia kvality života občanov 

odkázaných na pomoc inej fyzickej osoby so zreteľom na ich zotrvanie v rodinnom prostredí. 

Hlavná aktivita projektu bola ukončená dňa 30.11.2023.  
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Celkové oprávnené výdavky projektu : 48 960,00 € 

Druhý projekt  - Podpora rozvoja a dostupnosti terénnej opatrovateľskej služby. Hlavná aktivita 

národného projektu trvala od 1.12.2023 do 31.12.2023. 

Hlavným cieľom projektu je zvýšenie dostupnosti opatrovateľskej služby pre občanov s ťažkým 

zdravotným postihnutím, s nepriaznivým zdravotným stavom pre seniorov prostredníctvom 

podpory opatrovateľskej služby. 

Celkové oprávnené výdavky projektu: 2250,00 € 

Sociálna služba v zariadení - Obec v roku 2023 vydala 8 rozhodnutí o odkázanosti na sociálnu 

službu do  ZpS mimo územného obvodu obce Veľké Úľany. Dodal, že na základe týchto 

rozhodnutí príbuzní odkázaného človeka nájdu zariadenie sociálnej starostlivosti, avšak zo 

zákona aj obce musia prispievať na pobyt občana v týchto zariadeniach. Toho času prispieva 

obec na každého svojho občana umiestneného v sociálnom zariadení mesačne 50 €. 

Stravovanie starších a odkázaných osôb, vrátane detí - Stravovanie starších a odkázaných osôb 

je zabezpečené prostredníctvom registrovaného dodávateľa stravy. Obec Veľké Úľany 

zabezpečila prostredníctvom Trnavskej arcidiecéznej charity potravinovú pomoc 10 obyvateľom 

obce, ktorí sú poberateľmi dávky hmotnej núdzi. 

 Pán starosta ešte dodal, že nakoľko v obci sa navzájom poznáme, pokiaľ niekto požiada 

o sociálnu výpomoc, vedia posúdiť, či tá žiadosť je opodstatnená, a obec poskytuje finančnú 

výpomoc naozaj len tam, kde to naozaj potrebujú. 

Dodal, že celá správa bude zverejnená aj na webovej stránke obce, takže si ho môžu občania 

prečítať.  

 Do diskusie na túto tému sa z poslancov nikto neprihlásil, preto člen návrhovej komisie 

prečítal návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 106 - OZ/2024 bod č. 12 

 
      Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

      Správu o plnení úloh Komunitného  plánu   

      sociálnych služieb Obce Veľké Úľany za rok  

      2023 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov.  

 

Správa o plnení Komunitného plánu sociálnej starostlivosti za rok 2023 tvorí prílohu zápisnice. 

  

K bodu 13)  programu – Opätovné prerokovanie odkúpenia pozemkov od 

spoluvlastníkov v areáli VPS a bývalej materskej školy   

 

 Pán starosta informoval poslancov, že síce pred časom bolo schválené uznesenie na 

odkúpenie pozemkov pod VPS za 60,20 €, ale majitelia sa s touto sumou ani po rokovaniach 

nesúhlasili a teraz sa všetci spolumajitelia pospájali a všetci žiadajú sumu 100 €/za m2 . Dodal, 

že síce to navýši náklady pre obec, ale sa obec vyhne súdnym sporom, alebo plateniu nájomného 

za uvedené pozemky. Navrhol poslancom schváliť novú kúpnu cenu 100 €/m2 .  
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Zároveň otvoril diskusiu k tomuto bodu, do ktorej sa v poradí prihlásili poslanci Kristián Lipták 

a Ján Rudolf. 

Poslanec Kristián Lipták mal dotaz ohľadne toho, či sú to pozemky mimo tých priestorov, 

ktoré sú navrhnuté na odpredaj. 

Pán starosta odpovedal, že áno, sú to hlavne časti parciel pod bývalou materskou školou. 

Poslanec Ján Rudolf, ktorý mal tri otázky: 

1) Či obec tam doteraz neplatila nájom?  

2) Keď nezaplatíme budú mať majitelia ďalšie požiadavky? Čo sa stane, keď im obec 

nezaplatí požadovanú sumu? A či všetci zainteresovaní s tým súhlasia? 

3) Či obec bude mať financie na zaplatenie tejto zvýšenej ceny? 

Pán starosta odpovedal, že doteraz obec neplatila nájom a už je dohoda so všetkými majiteľmi, 

že predajú za tú cenu, čo navrhli.  Čo sa týka financií, finančná komisia musí nájsť prostriedky 

na to presunom medzi výdajovými položkami. 

Faktickou poznámkou sa prihlásil Kristián Lipták, a povedal, že podľa jeho názoru by bolo 

lepšie najprv platiť prenájom, a kúpiť predmetné pozemky až keď sa predajú ostatné časti areálu 

PO PVS. 

Pán starosta odpovedal, že tieto pozemky musíme čím skôr vysporiadať,  a aj majitelia by to 

chceli čím skôr vysporiadať. 

Faktickou poznámkou sa prihlásil Ján Rudolf, ktorý sa opýtal, že keď už budú predmetné 

pozemky majetkom obce, čo bude s nimi. 

Pán starosta odpovedal, že teraz máme v ponuke 2000 m2 na predaj v tejto lokalite, ale pre 

väčších záujemcov je to malé. Preto, keď už všetky pozemky budú majetkom obce, môžeme 

ponúknuť v celosti na predaj. 

Faktickou poznámkou sa prihlásil poslanec Pavol Száraz, ktorý povedal, že pokiaľ nebudú 

pozemky pod budovou bývalej materskej školy vysporiadané, teda majetkom obce, tak 

nemôžeme podať ani žiadne projekty na využívanie tejto budovy, lebo všade pri projektoch je 

podmienka, aby aj pozemky pod budovami boli majetkom obce. 

Nakoľko ďalšie pripomienky už neboli, člen návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie.  

 

Uznesenie č. 107 - OZ/2024 bod č. 13 

 

      Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

      aby za nevysporiadané pozemky v areáli VPS  

      a bývalej materskej školy znaleckým posudkom  

      stanovená kúpna cena vo výške 60,20 €/m2, bola  

      zvýšená na 100 €/m2 . 

 

Za hlasovalo 7 poslancov (Pavol Száraz, Ildikó Danišová, Sandra Machová, Zoltán 

Lencsés, Zoltán Borovský, Katalin Lancz Bózsing, Rita Bicsan Sztraka) 

Proti boli 2 poslanci (Zoltán Máriš a Kristián Lipták) 

Hlasovania sa zdržal 1 poslanec (Ján Rudolf)  

Pán starosta konštatoval, že uznesenie bolo trojpätinovou väčšinou schválené. 
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K bodu 14) programu – Opätovné prerokovanie zaradenia Súkromnej materskej 

školy Alfa Veľké Úľany a Školskej jedálne do siete škôl a školských zariadení 

SR 

 

Tento bod bol prerokovaný po bode 5).   

 

K bodu 15) program u- Návrh na zverejnenie ponuky na prenájom nebytových 

priestorov 

 

 Pán starosta konštatoval, že na miestnosti v dome služieb a v budove služieb na Dlhej 

ulici je vypracovaný materiál na zverejnenie ponuky na prenájom nebytových priestorov. 

Nakoľko materiál dostali poslanci písomne otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

 Poslanec Pavol Száraz mal otázku k nebytovému priestoru na ulici Dlhej. 

 Poslanec Kristián Lipták sa opätovne opýtal na to, či nebude návrh aj na prenájom na 

priestory bývalého bufetu pri jazdeckom areáli. Dodal, že on o to požiadal aj na predošlom 

zasadnutí OZ. 

 Pán starosta požiadal pani prednostku, aby na ďalšie zasadnutie pripravila materiál na 

ponuku na prenájom bufetu pri jazdeckom areáli. 

Nakoľko iné pripomienky už neboli, člen návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 109 - OZ/2024 bod č. 15 

 
      Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

      zverejnenie ponuky Obce Veľké Úľany na   

      prenájom nebytových priestorov v Dome služieb   

      a v budove služieb na ulici Dlhej súp. č. 216 za  

      najvýhodnejší návrh na uzatvorenie zmluvy  

      o nájme nebytových priestorov . 

 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

Materiál na zverejnenie ponuky tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

Po tomto bode pán starosta vyhlásil krátku prestávku. 

Prestávka od 19:55 – 21:15 
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 K bodu 16) programu – Diskusia 

 

 Po prestávke pán starosta otvoril ďalší bod rokovania diskusiu a požiadal poslancov, aby 

sa do diskusie prihlásili. 

V poradí sa prihlásili poslanci Zoltán Lencsés, Ján Rudolf a Rita Bicsan Sztraka. 

 

 Poslanec Zoltán Lencsés upozornil na parkovanie vozidiel na ceste za administratívnou 

budovou TISTAV a reštauráciou Trója. Povedal, že napriek tomu, že za týmito budovami je 

dostatok parkovacích miest, autá bežne parkujú na ceste aj dlhšiu dobu. Opýtal sa, či by nebolo 

možné tam umiestniť tabuľu „Zákaz státia!“ 

 Pán starosta odpovedal, že aj jeho trápi táto záležitosť už dlhšiu dobu. Napriek tomu 

podľa jeho názoru nie je potrebné tam umiestniť dopravnú značku. Požiadal prítomného člena 

poriadkovej služby, aby tam robil kontroly každý deň a upozornil vodičov na nesprávne 

parkovanie.  

 Faktickou poznámkou sa prihlásil aj poslanec Kristián Lipták, ktorý dodal, že je taká 

istá situácia aj na ceste pri COOP Jednota. 

 Poslanec Ján Rudolf sa opýtal na to, či predaj pozemkov 46 ha bolo spropagované aj 

inak, ako na stránke obce, či sa plánuje vypracovanie nejakej marketingovej akcie. Zároveň 

ponúkol svoju pomoc pri týchto aktivitách. 

 Pán starosta odpovedal, že webová stránka obce sa práve prerába, kde bude ponuka 

opäť zverejnená. Okrem toho bude aj billboard od 1.3.2024 – do 31.5.2024. Zároveň on osloví aj 

realitné kancelárie o pomoc, ale nechce dať úlohu jednej realitnej kancelárii. 

 Faktickou poznámkou sa prihlásila prednostka Zuzana Metzner, ktorá informovala, že 

oslovila aj regionálne noviny na spoluprácu. 

 Faktickou poznámkou sa opäť prihlásil Kristián Lipták, ktorý ohľadne realitných 

kancelárie povedal, že by bolo dobré, keby realitné kancelárie medzi sebou súťažili, veď realitky 

sú nadnárodné . 

 Pán starosta opäť odpovedal, že on osloví realitné kancelárie. 

 Poslankyňa Rita Bicsan Sztraka upozornila na situáciu na cyklotrase II. smerom na 

Hajmáš, že cyklotrasa prechádza z jednej strany na druhú cez hlavnú cestu a je to zo strany 

vodičov aj cyklistov veľmi nebezpečné. Či by sa tam nedalo niečo urobiť. 

 Pán starosta odpovedal, že bude sa to riešiť po kolaudácii cyklotrasy. 

 Faktickou poznámkou sa prihlásil Kristián Lipták, ktorý sa opýtal, či sa tam neplánuje 

zníženie rýchlosti. 

 Faktickou poznámkou sa prihlásil aj Ján Rudolf, ktorý povedal, že pri cyklotrase je štrk 

veľmi vysoko a preto veľa štrku je aj priamo na cyklotrase. 

 Odpovedal zástupca starostu, Pavol Száraz, ktorý povedal, že dodávateľ bol na to 

upozornený a budú to riešiť.  

 Na pripomienky odpovedal aj pán starosta, ktorý uviedol, že ešte je tam veľa chýb, 

muselo sa to robiť narýchlo, lebo Eurofondy sa museli vyčerpať. Ale pri cintoríne na Hajmáši 

bude aj parkovisko, a bude upravená aj cesta, len robí problém, že pozemky pod cintorínom na 

Hajmáši nie sú vysporiadané. Cintorín oficiálne ani neexistuje. V súčasnosti sa tam vybavujú 

záležitosti okolo cintorína.  
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Pán starosta v rámci diskusie informoval o tých aktivitách, ktoré sú naplánované na toto 

volebné obdobie a o ich finančnom zázemí. 

- Miestne komunikácie a chodníky 

- Výkup pozemkov pod VPS  

- Výkup pozemkov pod areálom kúpaliska  

- Výstavba detského bazénu na kúpalisku 

- Vybudovanie parkoviska pri kúpalisku 

- Incomed – presťahovanie PO VPS 

- Opravy cesty k cintorínu na Hajmáši 

- Výkup pozemkov pod cintorínom na Hajmáši 

- ENVIRKO – oplotenie 

- Úprava priestorov okolo obecnej budovy na Sedíne 

- Likvidácia – drvenie stavebného odpadu 

- Urnový háj 

- Oprava smetných vozidiel 

- Vypracovanie projektovej dokumentácie na rôzne projekty  

- Riešenie havarijného stavu základnej školy 

Celkom tieto akcie by stáli cca 2,5 milióna Eur.  

Z tých väčších plánov vyzdvihol nasledovné, ktorých predbežná cena by bola 8 miliónov, ktoré 

obec chce získať z eurofondov: 

- Vybudovanie domu seniorov  

- Vybudovanie športovej haly 

- Vybudovanie zberného dvora 

- Nadstavba kultúrneho domu (knižnica) 

- Ďalšia cyklotrasa smerom na Jelku 

Dodal, že preto by bolo dobré predať tých 46 ha, aby obec na hore uvedené investície mala 

financie. 

 

Faktickou poznámkou sa prihlásil poslanec Ján Rudolf, ktorý mal dotaz ohľadne cesty 

k terajšiemu zbernému dvoru, lebo je tam veľmi zlá cesta, plná jám. Opýtal sa, či by tá cesta by 

nemohla byť trochu upravená, vyrovnaná. 

Pán starosta odpovedal, že aspoň tam autá nechodia rýchlo. Ale sa to bude riešiť 

 

Nakoľko ďalšie diskusné príspevky neboli, pán starosta ukončil tento bod rokovania.  

 

 



18 

 

K bodu 17) programu – Záver 

 

Pán starosta sa poďakoval za aktívny prístup poslancov.  Konštatoval, že všetky naplánované 

body rokovania boli vyčerpané, preto ukončil 11. zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Zuzana Metzner, MBA     Ing. František Gőgh, DBA  

Prednostka OcÚ      Starosta obce 

 

 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a: 

 

 

Mgr. Ildikó Danišová.................................................................................................. 

 

Zoltán Máriš ........................................................................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zasadnutie prebiehalo od 18:00 do 20,45 hod.  

Za správnosť: Alžbeta Szárazová  
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